

Referat af AFDELINGSBESTYRELSESMØDE D 5. marts 2018 kl. 18.00

Indkaldte: Bitten, Ingrid, Käte, Lars, Peter, Flemming, Kim, Sam, Johnny, Jakob og Dan

Afbud: Kim

	Valg af ref./dir.	Bitten/Käte
1	Til og fra driften Status på punkterne	<p>Driftsleder Jacob Olsen blev præsenteret for afdelingsbestyrelsen. Bestyrelsen skal gå via formanden for at få kontakt med ledelsen i GB.</p> <p>Generel opfølgning i forhold til de punkter vi afleverede til Dan på sidste møde</p> <p>Vandtryk I etagehusene er der 2 vandbeholdere på 2500 liter og de tømmes 2 gange i døgnet – det er en anelse for lidt. De udslammes 1 gange om ugen. Der tages rør prøver for at se om der er noget i rørene der påvirker trykket. Ellers er den eneste løsning en ny beholder, en overslagspris er 225.000 uden moms.</p> <p>I rækkehusene er det redanerne der er noget galt med og der skal besked til driften, som så kigger på sagen.</p> <p>Gennemgang af opgangen Der bliver koncentreret om selv opgangsrummet, ved/under trapperne. Der kommer fast opslag i opgangene</p> <p>Affaldsposer Der er bestilt nye poser dog uden snørreluk men stadig muligt at lukke. De bliver delt ud fra næste gang i hele afdelingen</p> <p>Rense tagrenderne, Der er kommet tilbud for hele området 81.100 kr. Det nye tilbud er på 48.400 kr. ex moms. Vi godkender tilbuddet på 48.400 kr. Der skal også kigges på dimensionerne på afløbene</p> <p>Nye molokker, Forsyningen betaler materialet og vi betaler nedgravningen og evt. lys Pris for nedgravningen er ca. 500.000 kr for 2 stk. Punktet kommer på afdelingsmødet til september</p> <p>Hus nummer skilte, Koster 182 kr. stk. Opgaven sættes i gang</p>

		<p>Oprydning af cyklerne Afventer foråret</p> <p>Back up batteri på dørtelefon skal tjekkes. Ved strømsvigt slået låsen fra</p> <p>Markvandring Der kommer en indkaldelse snarest</p> <p>Belysning De store høje lygtepæle på legeplads og pladsen ved børnehaven Kan der ændres i tænd/sluk??</p>
2.	Godkendelse af referat.	Godkendt
3.	Nye punkter til dagsorden.	<p>Ekstraordinært afdelingsmøde (Molukker) udgår</p> <p>2020 plan</p> <p>Er der andre punkter, så venligst meld tilbage inden mødet</p>
4.	Hvissinge Nyt redaktion	Redaktionen går af fra maj - Er der nogle der er interesseret
5.	Nyt fra formanden	Punktet laves om til "Nyt vedr. 2020 planen"
6.	Til og fra SamarbejdsUdvalget	<p>Der var møde den 22. marts hvor kandidater til OB blev gennemgået Peter orienterede om mødet</p> <p>Der var ordinært møde den 1. marts. Regnskaberne blev gennemgået. Kurt Ave Jensen var inviteret af afd. 33, han var med til at gennemgå regnskaberne. Peter blev valgt som formand Rikke afd. 33 fortsætter som næstformand</p> <p>Vi ønsker at få adgang til SU referaterne Der bliver afholdt møde i foråret vedr. fælleshusene, HvissingeNyt, mv. Måske en fællesrundgang i alle afdelinger i løbet af 2018</p>
7.	Legeplads	Intet nyt
8.	Indlæg til Hvissingenyt	<p>Se nye skinner til opslag i opgangene</p> <p>Vi har bestilt nye husnumre til bebyggelsen</p> <p>Forår husk larm, hunde og musik</p> <p>Ros til Henrik</p>
9.	2020 planen	Vi afventer markvandring og budgetmødet i foråret
10.	Nyt punkt til næste møde	<p>Grøn fond</p> <p>Solanlæg - hvordan går det?</p> <p>Vandmåling i vaskeriet</p>
11.	Nye datoer	Regnskabsmøde 30. april Vi mødes inden, når regnskabet udsendes, aftales et møde
12.	Evt.	

